

# STYREREFERAT

|                           |                             |                            |                          |
|---------------------------|-----------------------------|----------------------------|--------------------------|
| <b>Dato</b><br>02.05.2022 | <b>Tid</b><br>17:00 - 20:00 | <b>Sted</b><br>Styrerommet | <b>Møtenr</b><br>05.2022 |
|---------------------------|-----------------------------|----------------------------|--------------------------|

**Møteleder**  
Joakim Gjertsen

**Møtereferent**  
Geir Tollefsen

**Innkalt**  
Geir Tollefsen  
Joakim Gjertsen  
Bente Guri Lorentzen  
Anne Therese Rørholt Rognlien

**Meldt forfall**  
Martin Kristoffersen  
Vegard Nytun Kvernstuen  
John Kristian Bendiksen

| Sak                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  | Ansvarlig                   |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------|
| <b>Godkjenne protokoll møte 04</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |                             |
| <b>Vedtak</b><br><br>Dette må godkjennes på neste styremøte. Manglende iunderskirfit ved digitalt signering                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |                             |
| <b>Økonomi</b><br><br><ul style="list-style-type: none"><li>Godkjenne vedtakt at strøm el anlegg/garasjer vil gå mot borettslaget og ikke garsjedrift</li></ul> <b>Vedtak</b><br><br>Styret vedtok at fra og med 01.01.2022 så skal all atrøm på felles anlegg inkl garasjer og motorvarme gå mot borettslaget,dette pga borettslaget vil få innbetalinger av strømforbruk på ladeboksene fra de som lader der fra og med 01.01.2022 |                             |
| <b>Pålegg fra Kommunen</b><br><br><ul style="list-style-type: none"><li>Status</li></ul> <b>Vedtak</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               | Vegard Nytun<br>Kvernstuen, |

|                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |                                                                               |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------|
| <p>Det ble bare gitt kort info ang dette og at onsdag 4 mai så skulle de filme. Vegar ble med på denne. Mer om dette på neste styremøte.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |                                                                               |
| <p><b>Årshjul</b></p> <p><b>Vedtak</b></p> <p>Dette ble enig at Joakim og Geir har dette klart til neste møte</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       | <p>Joakim<br/>Gjertsen, Geir<br/>Tollefsen,</p>                               |
| <p><b>Prosjekter</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• El anlegg</li> <li>• Piper</li> </ul> <p><b>Vedtak</b></p> <p>ELBIL: Der hadde Vegar &amp; Geir befaring 11 april med Eltera. Der ble enig om møte den 20 april om å få dette på plass og dato for ferdig stilt anlegg. Alle 6 lade bokser ute er nå åpnet. Det ble også vedtatt at vi åpner for lading til andre utenfor borrettslaget til å lade for høyere pris. PIPER: Geir jobber videre med listen og pipeteknikk ang dette</p> |                                                                               |
| <p><b>Intern Kontroll</b></p> <p><b>Vedtak</b></p> <p>Joakim og Vegar tar intern kontrollen for 2022</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                | <p>Joakim<br/>Gjertsen,<br/>Vegard Nytun<br/>Kvernstuen,</p>                  |
| <p><b>Dugnad</b></p> <p><b>Vedtak</b></p> <p>Dugnad 11 mai. Bente er ansvarlig for dugnaden. Joakim og Geir går over utstyr</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         | <p>Bente Guri<br/>Lorentzen,<br/>Joakim<br/>Gjertsen, Geir<br/>Tollefsen,</p> |